
Zápis 

z valné hromady členů sdružení Mandl, konané dne 22. 8. 2022 

 

Přítomni: dle prezenční listiny, také se zúčastila zástupkyně 0becního úřadu 

 

1. Zahájení valné hromady 

p. Chmelíček seznámil přítomné s programem dnešního jednání. Poté požádal, aby ti, kteří ještě tak 

neučinili, zaslali e-mailové adresy pro lepší a rychlejší komunikaci. 

 

2. Výsledky hospodaření 

k 31. 12. 2021 v bance bylo           219 365,06 Kč          v pokladně     5 216,00 Kč 

k 31.7. 2022    v bance bylo           231 794,06 Kč           v pokladně      2 028,00 Kč 

Výdaje byly za nové čerpadlo, odměny za zprovoznění vodovodu, kytky na pohřeb 

 

3. P. Chmelíček upozornil na dlužné částky za osadní poplatky a odpady a požádal o jejich úhradu. 

Také požádal o nahlášení změn ve výši poplatků, pokud u někoho došlo ke změně např. že si pořídil 

splachovací záchod. 

4. Ve funkci místopředsedy končí pí Žďárská, předsedou byl zvolen p. Henzl Tomáš, který se 

jmenováním souhlasí, jednomyslně schváleno VH. p. Chmelíček ve funkci hospodáře bude pokračovat 

i v příštím období 

5. 

- p. Chmelíček uvedl, že dne 14. 8. 2022 byla provedna kontrola pokladny a nebyly shledány žádné 

závady a byl pořízen zápis. 

- p. Chmelíček uvedl, 

- že osadní poplatek nebyl pro letošní rok snížen o 200 Kč jak bylo řečeno na poslední VH, zůstává 

stejný z důvodu zdražování energií atp. 

- byl vyčistěn pozemek kolem vodojemu, za což poděkoval 

- bylo jednáno s p. Dostálem ohledně odkupu pozemku u vodojemu - to není možné. p. Dostál 

navrhuje pronájem za cenu 2 000 Kč/rok. Bude uzavřena smlouva o pronájmu. 

- pozemek u p. Petra L.  není v řešení. 



- p. Škarka na poslední VH navrhoval zastřešení kontejnerů. Nebude realizováno. Obecní úřad bude 

požádám o omístějní ještě jednoho kontejneru na plasty přes období prázdnin. 

- p. Chmelíček e-mailem zašle seznam dlužníků za osobní poplatky 

6. Různé 

- oprava cest od zatáčky u p. Škarky nahoru a kolem p. Žďárského M.  

Na těchto opravách se budou podílet chataři, kteří po těchto cestách jezdí. Bude vybírána částka 1  

000 Kč. Pokud budou zasílat na účet, je nutné do poznámky uvést číslo chaty. Oprava bude stát 

přibližně 50 tis. Kč. 

Jelikož už nikdo z osadníků neměl návrhy ani připomínky k chodu osady, tak byla dnešní schůze 

ukončena. 

Dne 22. 8. 2022, zapsala Kratochvílová L. 

 

 

 

 


